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datum: 10 november 2016

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

Sanering schooldomein Ename  -  Stand van zaken

In september 2014 en in januari van dit jaar, vroeg ik de minister naar de stand van 
zaken in het dossier van het schoolgebouw in Ename. Dat is eigendom van het GO! 
(onderwijs van de Vlaamse Gemeenschap), maar over de toekomstige functie van de 
gebouwen heerst al jaren onduidelijkheid. Een nieuwe bestemming voor het gebouw 
wordt bemoeilijkt door een historische bodemverontreiniging. De bodem kan enkel via 
een complexe procedure worden gesaneerd. Het Oudenaards stadsbestuur heeft de 
voorbije jaren interesse laten blijken om het gebouw te kopen als nieuw 
ontmoetingscentrum voor het lokale verenigingsleven. 

Ondertussen werd blijkbaar een protocolakkoord afgesloten tussen OVAM en het GO! 
waarbij afgesproken werd dat de verontreiniging door OVAM zelf gesaneerd zal worden. 
Dit zou bovendien op relatief korte termijn kunnen gebeuren.

1. Kan de minister bevestigen dat er een definitieve oplossing gevonden werd voor de 
sanering van het schooldomein? Is er al meer zicht op de concrete 
uitvoeringstermijn?

2. Welke zijn in deze nieuwe context de concrete plannen van het GO! met deze 
terreinen? Zal het GO! deze zelf in gebruik nemen of zullen deze verkocht worden?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 115 van 10 november 2016
van MARNIC DE MEULEMEESTER

1. Het GO! heeft mij meegedeeld dat het schooldomein in Ename-Oudenaarde in het 
kader van het protocolakkoord tussen OVAM en het GO! is aangemeld bij OVAM en 
als prioritair bodemsaneringsproject wordt behandeld. 
Er wordt door OVAM de opdracht gegeven aan een erkend 
bodemsaneringsdeskundige om een bodemsaneringsproject (BSP) op te maken voor 
dit domein. De opmaak, de aflevering en de conform-verklaring van het BSP is in 
2017 voorzien.

2. Het GO! geeft aan dat het domein nu in gebruik is door vzw PROFO, een GO!-eigen 
project. De timing voor de opmaak van de integraalplannen voor scholengroepen van 
het GO! werd bijgestuurd. Het plan voor Scholengroep 21 ‘Vlaamse Ardennen’ wordt 
in 2018 afgerond. De scholengroep onderzoekt momenteel een aantal pistes om het 
gebouw terug een bestemming voor onderwijs te geven en pleegt hierover ook 
overleg met de stad, aldus het GO!. 


